
 

 

 

 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling 3 

 

Beslutningsreferat af møde i afdelingsbestyrelsen den 26. februar 2019 i Festlokalet kl. 11.00                . 

 

Til stede: Ingrid K. Nielsen, Kathrine Spanggaard Jacobsen, Kirsten Petersen. 

Afbud: Ingen 

Jf. dagsorden udsendt den 15. februar 2019 

 

Ad 1: Godkendelse af dagsorden. 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

Ad 2: Godkendelse af referat af den 17. november 2018. 

Referatet blev godkendt. 

 

Ad 3: Orientering fra Formanden. 

Bestyrelsen har sammen med andre bestyrelsesmedlemmer været på Christiansborg til debat med Kaare Dybvad. 

Emnet var ghettoer i almene boliger. 

Kathrine Sp. Jacobsen. Orienterede om sin deltagelse i arbejdsgruppemøde den 16. januar 2019  

med administrationen, om Husordenen: Hvordan nedbringes klager? 

 

Ad 4: Slutregnskab for rådighedsbeløb 2018. 

Regnskab for 2018 blev godkendt. 

 

Ad 5: Regnskab for rådighedsbeløb for 2019. 

Der har endnu ikke været udgifter eller indtægter. 

 

Ad 6: Drift-og Vedligeholdelsesplanen for 2020 

Referatet blev gennemgået og gav ikke anledning til bemærkninger. Enighed om, at det havde været et godt møde med 

administrationen. 

 

Ad 7: Haveudvalg. 

Haveudvalget har indtil nu haft 3 møder og mødes igen tirsdag den 19. marts. Vi er ret langt fremme på nuværende tidspunkt. 

 

Ad 8: Aktiviteter. 

Julebanko den 16. december 2018 trak fulde huse, dejligt. 

Der var kun 1 person, der havde taget imod invitationen til Lav Din Egen Kryddersnaps den 13. januar 2019 

med Kathrine Sp. Jacobsen !!!! 

Gule ærter berammet til den 27. januar måtte desværre aflyses p.g.a. for få tilmeldinger!!!! 

Forårsbankospil 24. februar trak også fulde huse. Skønt. 

Sangaften med Kirsten Jensen fra Visens Venner: dato kommer senere. 

Møde med seniorvejleder er ligeledes undervejs. 

FORSLAG TIL AKTIVITETER MODTAGES MED GLÆDE FRA JER BEBOERE. 

 

Ad 9: Fællesarrangementer med andre afdelinger. 

Der blev afholdt fællesmøde med fire andre afdelinger. På mødet fremkom der mange forslag til en sommerudflugt. 

Ret hurtigt kunne man samles om 1 forslag. Der kommer snarest mere orientering - pris, tid og sted. 

 

Ad 10: Evt. 

På D&V mødet blev det glemt at påpege behov for opmuring af mur ved skraldestativerne ved Fjordvej 55. 

Ingrid Nielsen vil tage kontakt til administrationen. 

 

Ad 11.: Næste møde. 

Torsdag den 2. maj 2019 næste bestyrelsesmøde kl. 10.00 i Festlokalet. 

 
Ingrid K. Nielsen Formand 
Referat nr. 2 / 2019  IKN/KSJ 


